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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Председателят на Българската търговско-промишлена палата уважи празника на НФСГ. Той бе част от почетните
гости на събитието. В речта която отправи към присъстващите ученици, учители и родители той изрази
благодарността си за възможността БТПП да работи с НФСГ и помощта, която нейните ученици и стажанти са
оказвали и продължават да оказват на Палатата безброй пъти в рамките на партньорството им. ... 

Съветът на Браншовите организации при БТПП организира семинар на тема: "Одобрени икономически оператори
/ОИО/ - същност, предимства, начин за кандидатстване". Темата е изключително важна и актуална за търговците,
осъществяващи външнотърговска дейност. Лекторът, Илияна Цоловска – директор на Дирекция "Последващ
контрол", ЦМУ на Агенция "Митници", представи пред участниците – браншови организации и ... 

0 България преговоря с Европейската комисия и Европейската централна банка за въвеждането на еврото като
паралелна валута у нас. Това съобщи финансовият министър Асен Василев. Какво означава това? Че докато
влезем в еврозоната ще можем да избираме например, дали да получаваме заплатите в евро или в левове. Както
и физическите лица ще могат да избират една от двете валути дали да извършват сделки.... 

В БТПП се проведе среща с Калудио Розенцвайг, заместник-секретар по въпросите на външната политика в
Министерството на външните работи, международната търговия и вероизповеданията на Аржентина, и посланика
на Аржентина в България Н.Пр. Алфредо Н. Атанасоф. Председателят на БТПП Цветан Симеонов представи
състоянието на българската икономика, както и допирните точки в търговско-икономическите отнош... 

Заглавие: Цветан Симеонов присъства на юбилейния концерт по повод 110 годишнината на Националната
финансово-стопанска гимназия
Дата: 29.06.2023 11:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Статут "Одобрен икономически оператор" - същност, предимства, начин за кандидатстване
Дата: 29.06.2023 09:37
Медия: Грамофона

Заглавие: България преговаря за въвеждане на еврото като паралелна валута
Дата: 29.06.2023 07:35
Медия: Pernik News

Заглавие: Възможности за надграждане на икономическото сътрудничество с Аржентина
Дата: 29.06.2023 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БАЕЗ и БТПП обединяват усилията си за по-ефективно сътрудничество и популяризиране на
предоставяните от тях бизнес услуги

https://www.bcci.bg/news/19622
https://www.gramofona.com/business-jug/statut-odobren-ikonomicheski-operator-sashtnost-predimstva-nachin-za-kandidatstvane
https://perniknews.com/balgariya/balgaria-pregovarya-za-vavezhdane-na-evroto-kato-paralelna-valuta/
https://www.bcci.bg/news/19624
https://www.bcci.bg/news/19623


В продължение на досегашните действия за надграждане на съществуващи партньорства с национално
представителните организации на работодателите, БАЕЗ ЕАД предприе стъпка по установяване на по-тесни
бизнес взаимоотношения с Българската търговско-промишлена палата. На 27 юни се състоя среща между
представляващите БАЕЗ ЕАД –Гълъбин Гълъбов и Бойка Василева, и Цветан Симеонов – председател на БТПП.
По... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Работодателите очакват поне шест месеца подготовка преди въвеждането на промените. България преговоря с
Европейската комисия и Европейската централна банка за въвеждането на еврото като паралелна валута у нас.
Това съобщи финансовият министър Асен Василев. Какво означава това? Че докато влезем в еврозоната ще
можем да избираме например, дали да получаваме заплатите в евро или в левове. Както и физ... 

Международен форум с участието на представители на академичните среди и на бизнеса от България и Румъния
ще се състои днес в Русе, съобщиха от Българо-румънската търговско-промишлена палата. Събитието е посветено
на трансграничните предизвикателства и възможностите за тяхното преодоляване и ще се проведе в Канев
център. По време на две кръгли маси на теми, свързани с образованието, науката, инова... 

България преговоря с Европейската комисия и Европейската централна банка за въвеждането на еврото като
паралелна валута у нас. Това съобщи финансовият министър Асен Василев, съобщава БНТ.Това означава, че
докато влезем в еврозоната ще можем да избираме например, дали да получаваме заплатите в евро или в
левове. Както и физическите лица ще могат да избират една от двете валути дали да извършват сде... 

Международен форум с участието на представители на академичните среди и на бизнеса от България и Румъния
ще се състои на 29 юни (четвъртък) в Канев център, от 14.00 часа, съобщиха от Българо-румънската търговско-
промишлена палата. Събитието, посветено на трансграничните предизвикателства и възможностите за тяхното
преодоляване, ще се състои в Канев център. Българо-румънската палата е съорганизатор... 

Междуправителственото споразумение между САЩ и България, сътрудничеството в сферата на ядрената
енергетика и ВЕИ технологиите бяха сред обсъдените теми на среща между екипа на Министерството на
енергетиката и делегация на Посолството на САЩ у нас. На срещата, проведена на 28 юни 2023 г., присъстваха
министърът на енергетиката Румен Радев, зам-министър Ива Петрова, зам-министър Красимир Ненов и Кар... 

Дата: 29.06.2023 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БЪЛГАРИЯ ПРЕГОВАРЯ ЗА ВЪВЕЖДАНЕ НА ЕВРОТО КАТО ПАРАЛЕЛНА ВАЛУТА
Дата: 29.06.2023 11:02
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Бизнес от двете страни на Дунав
Дата: 29.06.2023 09:23
Медия: Радио Шумен

Заглавие: България преговоря с ЕК за въвеждане на еврото като паралелна валута
Дата: 29.06.2023 08:02
Медия: Русе 24

Заглавие: Наука и бизнес от България и Румъния се срещат в Канев център
Дата: 29.06.2023 06:31
Медия: Arena media

Заглавие: Министерството на енергетиката: САЩ и България с общи интереси в сектора
Дата: 29.06.2023 11:34
Медия: Телевизия Евроком

https://www.bia-bg.com/news/view/31934/
https://bnr.bg/shumen/post/101844623/biznes-ot-dvete-strani-na-dunav
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Bulgariya-pregovorya-s-EK-za-vuvezhdane-na-evroto-kato-paralelna-valuta-1733006
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=52561
https://eurocom.bg/new/ministerstvoto-na-energetikata-sashch-i-blgariya-s-obshchi-interesi-v-sektora


Междуправителственото споразумение между САЩ и България, сътрудничеството в сферата на ядрената
енергетика и ВЕИ технологиите бяха сред обсъдените теми на среща между екипа на Министерството на
енергетиката и делегация на Посолството на САЩ у нас. На срещата, проведена на 28.06.23 г., присъстваха
министърът на енергетиката Румен Радев, зам-министър Ива Петрова, зам-министър Красимир Ненов и Карина... 

Германия ще подкрепи на сто процента България за влизането ѝ в Шенгенското пространство. Ние бихме искали
да подкрепим нашите партньори за изпълнение на всички критерии за влизането в еврозоната, защото само така
можем да имаме още по-добри външнотърговски отношения. Това каза в Бургас посланикът на Германия в
България Ирене Мария Планк. Тя е сред гостите на форума "Nearshoring and diversificatio... 

Междуправителственото споразумение между и , сътрудничеството в сферата на ядрената енергетика и ВЕИ
технологиите - това бяха темите, обсъдени на среща между екипа на Министерството на енергетиката и делегация
на Посолството на САЩ у нас. Тя се проведе на 28 юни, сряда, като на нея присъстваха министърът на
енергетиката , зам.-министър Ива Петрова, зам.-министър Красимир Ненов и Карина Ангелиева -... 

Междуправителственото споразумение между САЩ и България, сътрудничеството в сферата на ядрената
енергетика и ВЕИ технологиите бяха сред обсъдените теми на среща между екипа на Министерството на
енергетиката и делегация на Посолството на САЩ у нас. На срещата, проведена на 28.06.23 г., присъстваха
министърът на енергетиката Румен Радев, зам-министър Ива Петрова, зам-министър Красимир Ненов и Карин... 

Превозвачите отново плашат с протести и блокиране на гранични пунктове. Новите министри на регионалното
развитие и на транспорта не откликнаха на призивите им планираното от 1 юли увеличението на тол таксите за
камиони и автобуси да се отложи за догодина. В същото време кабинетът предвижда нов реверанс към
таксиметровите шофьори като запазва с бюджета за 2023 г. по-ниския патентен данък към общини... 

Преди да прочетете тази статия, затворете очи за кратко и си представете един предприемач. Какъв образ
изниква в съзнанието ви? Може би сте си представяли умен, мотивиран (вероятно млад и мъж) зубър в стила на
Марк Зукърбърг или звездите от "Силициевата долина" на HBO. Може би в съзнанието ви е изникнал визионер от
типа на Стив Джобс или Ричард Брансън. Каквото и да си представяте, нашите ментални... 

Заглавие: МЕ: Предстои сключване на споразумение за изграждане на Седми блок в АЕЦ "Козлодуй" по
технология AP 1000
Дата: 29.06.2023 11:31
Медия: 3е-news

Заглавие: България изнася повече към Германия, отколкото внася, от миналата година
Дата: 29.06.2023 11:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: България и САЩ заявиха още общи интереси в сферата на енергетиката
Дата: 29.06.2023 12:02
Медия: Actualno.com

Заглавие: Американският посланик ни похвали за активността за диверсификация на източниците на природен
газ
Дата: 29.06.2023 11:24
Медия: Publics

Заглавие: Превозвачи готвят протести и блокади заради повишени тол такси
Дата: 29.06.2023 10:39
Медия: Нов Живот

Заглавие: Каква порода предприемач сте вие?
Дата: 29.06.2023 00:12
Медия: Мениджър

Заглавие: Фотоволтаиците – екоалтернативата за агробизнеса на бъдещето

https://3e-news.net/bg/a/view/44886/me-predstoi-skluchvane-na-sporazumenie-za-izgrajdane-na-sedmi-blok-v-aec-kozloduj-po-tehnologija-ap-1000
https://www.dotbg.bg/article/14795461
https://www.actualno.com/economy/bylgarija-i-sasht-zajaviha-oshte-obshti-interesi-v-sferata-na-energetikata-news_2002718.html
https://www.publics.bg/bg/news/35134/%D0%90%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82_%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA_%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE%D1%85%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B8_%D0%B7%D0%B0_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0_%D0%B7%D0%B0_%D0%B4%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8%D1%84%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F_%D0%BD%D0%B0_%D0%B8%D0%B7%D1%82%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BD_%D0%B3%D0%B0%D0%B7.html
http://www.novjivot.info/2023/06/29/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B8-%D0%B1%D0%BB%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B8/
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%82/kakva-poroda-predpriemach-ste-vie-
https://zemedeleca.bg/2023/06/29/fotovoltaicite-ekoalternativa/


Източниците на зелена енергия имат редица преимущества. Но и недостатъци. Всички плюсове и минуси трябва
да се вземат предвид при изготвянето на проекта Как възобновяемите енергийни източници (ВЕИ) и
произведеното от тях електричество могат да бъдат в полза на земеделските и животновъдните стопанства? Какви
са преимуществата и имат ли недостатъци? Може ли да се приложи система, която не само да во... 

Бизнесът подкрепя всички действия за по-бързото въвеждане на еврото в България, но трябва да има достатъчно
време да се подготви. Това коментираха работодателските организации по повод изказване на финансовия
министър Асен Василев, че България води активни разговори с Европейската комисия и Европейската централна
банка за въвеждането на еврото като паралелна валута у нас от началото на 2024 г. EUR... 

На 3 юли /понеделник/ от 10.00 до 12.30 часа ще се проведе онлайн информационна кампания относно
възможностите за развитие на индустриалните зони и паркове в страната. Инициативата се организира от
Министерството на иновациите и растежа /МИР/ и е подкрепена от Областна администрация – Русе. Според
заместник областния управител Детелина Ачева индустриалните зони и паркове са от съществено значение ... 

Доц. д-р. Косьо Стойчев, ръководител катедра "Регионална и политическа география" към СУ "Св. Климент
Охридски", в "Бизнес старт", 29.06.2023Ако Република България до септември месец не предостави действащи,
влезли в сила Планове за справедлив преход, ще загубим още 800 млн. евро. Това каза доц. д-р. Косьо Стойчев,
ръководител катедра "Регионална и политическа география" към СУ "Св. Климент Охридс... 

Надзорният съвет на Националния осигурителен институт (НОИ) утвърди проекта на Закон за бюджета на
държавното обществено осигуряване за 2023 г., съобщиха от пресцентъра на института. Предстои съгласуването
на проектозакона в Националния съвет за тристранно сътрудничество, приемането му от Министерския съвет и
окончателното му гласуване в Народното събрание.Надзорният съвет избра и своя нов председ... 

От бюджет в средата на годината, който общо взето запазва съществуващите рамки, които бяха установени с
удължителния бюджет, към него нямаме особено големи очаквания. Това заяви пред БНР Мария Минчева - зам.-
председател на БСК. Според нея ще бъдат интересни дебатите за бюджета за следващата година."В момента ние
не виждаме никаква промяна в политиките. Едно механично свеждане на едно число до 3%, ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Дата: 29.06.2023 09:03
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Бизнесът иска още време за еврото като паралелна валута
Дата: 29.06.2023 13:04
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Обсъждат развитието на индустриалните зони и паркове
Дата: 29.06.2023 12:52
Медия: Русе инфо

Заглавие: Ще загубим още 800 млн. евро, ако до септември нямаме Планове за справедлив преход
Дата: 29.06.2023 12:51
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Надзорният съвет на НОИ утвърди проекта на Закон за бюджета на държавното обществено
осигуряване за 2023 г.
Дата: 29.06.2023 12:42
Медия: Утро Русе

Заглавие: Бизнесът иска нова минимална заплата
Дата: 29.06.2023 12:21
Медия: Благоевград 24

https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE/
https://rousse.info/%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/119682-shte-zagubim-oshte-800-mln-evro-ako-do-septemvri-nyamame-planove-za-spravedliv-prehod
https://utroruse.com/article/959711/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Biznesut-iska-nova-minimalna-zaplata-1733582


Министър Галин Цоков: "Ало, Космос" може да изгради следващия ни астронавт или нобелист Научете се да
гледате към звездите, а не към краката си, призова още той Надяваме се от този фестивал да излезе следващия
астронавт или нобелист, заяви Соломон Паси при откриването на "Ало, Космос 3.0" в София Тех парк.Искаме да
насърчим младите хора да навлязат в природните науки – с тях се покорява Космоса, и... 

Предлагат промени във ваучерите за храна. Отпадат хартиените купони след 30 юни 2024 г. Не всеки служител ще
може да получава ваучери за храна, предвиждат промени в Закона за корпоративното подоходно облагане,
внесени през Закона за държавния бюджет. С данък няма да се облагат до 200 лв. месечно, предоставени под
формата на ваучери за храна на електронен носител на всяко наето лице, когато са нали... 

За хубаво или за лошо, заплащането е най-важният критерий за качеството на работното място – в България, но и
в света. В момента на пазара на труда у нас основната мотивация е заплащането, дори и когато говорим за най-
високо платения сектор. След това идва мотивът за сигурността на работното място. Това каза президентът на
КНСБ Пламен Димитров вчера по време на конференция "Качествени работни мест... 

Община Свищов спечели финансиране по проект за повишаване компетенциите на общинската администрация.
Проектните дейности са насочени към осигуряване на подкрепа за крайдунавската община за ефективно и
ефикасно изпълнение на Оперативна програма "Развитие на регионите" 2021-2027 г., както и подобряване на
професионалната компетентност на служителите при изпълнение на задълженията им в областта на уп... 

Ако не получите касова бележка в заведение, може да не плащате сметката си. Това гласят промени в Закона за
данъка върху добавената стойност, които са част от проектобюджета на финансовия министър Асен Василев,
публикувани за обществено обсъждане. Вероятната причина за промените е опит да се накара целия
ресторантьорски бизнес в България да започне да декларира цялата си печалба пред НАП. От бранш... 

Гърция ще привлече 1 200 милионери през 2023 г. Това показва проучване на консултантската фирма за
пребиваване и гражданство Henley & Partners. Компанията изнесе доклад, който проследява тенденциите за
миграция на богатство и инвестиции по целия свят. Миналата година южните ни съседи са посрещнали 1 000
милионери, а тази година богатите ще бъдат с 200 повече. Интересът се дължи на гръцката про... 

Заглавие: Администраторът на НАСА към младите българи: Да разширим приключението!
Дата: 29.06.2023 09:53
Медия: 24 Часа

Заглавие: Предлагат промени във ваучерите за храна
Дата: 29.06.2023 12:34
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Пламен Димитров: Заплащането е най-важният критерий за качеството на работното място
Дата: 29.06.2023 12:23
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: С 180 000 лева повишават компетенциите на общинската администрация в Свищов
Дата: 29.06.2023 11:11
Медия: Янтра днес

Заглавие: Ако не получите касова бележка в заведение, може да не плащате сметката си?
Дата: 29.06.2023 09:38
Медия: Зов нюз

Заглавие: Гърция сред 10-те най-луксозни дестинации това лято
Дата: 29.06.2023 08:06
Медия: Пирин press

Заглавие: Лозарите са най- големия работодател в Хасковска област при наемането ден за ден
Дата: 28.06.2023 21:03
Медия: Haskovo.Live

https://www.24chasa.bg/biznes/article/14795097
https://www.flashnews.bg/predlagat-promeni-vav-vaucherite-za-hrana/
https://knsb-bg.org/index.php/2023/06/29/plamen-dimitrov-zaplasthaneto-e-naj-vazhniyat-kriterij-za-kachestvoto-na-robotnoto-myasto/
https://www.dnesbg.com/pari-i-vlast/s-180-000-leva-povishavat-kompetentsiite-na-obshtinskata-administratsiya-v-svishtov.html
https://zovnews.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/ako-ne-poluchite-kasova-belejka-v-zavedenie-moje-da-ne-plashtat-smetkata-si/
https://pirinpress.com/%D0%B3%D1%8A%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4-10-%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BB%D1%83%D0%BA%D1%81%D0%BE%D0%B7%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8/
https://haskovo.live/%D0%BB%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%B2/


26 земеделски стопани са наемали подневно работна ръка от началото на година. Сключените трудови договори
за един ден от началото на годината са 10 746. Основно са в лозарството, съобщи на пресконференция днес
шефът на областната инспекция по труда Кирчо Кирев . В сравнение със същия период на миналата година, броят
на регистрираните еднодневни трудови договори е по- малък. 497 нарушения на работн... 

Или как младите кадри могат да изберат работа, която им дава множество възможности за развитиеМесец юни се
оказва времето за вземането на важни кариерни решения. Преди да стигне до своята професионална реализация
обаче, всеки млад човек има нужда да натрупа достатъчно знания, умения и опит, вземайки правилно решение за
своето кариерно развитие. Началото на това приключение обикновено се поставя в ... 

Разпоредено е връщане на стотици хиляди евро по опорочените от "Сиела" и фирмите на Васил Божков
европроекти https://bivol.bg/%d0%b0%d0%b4%d1%84%d0%b8-%d0%b3%d0%b4%d0%b1%d0%be%d0%bf... Както
вече "Биволъ" разследва в редица одитни доклади за дейността на Министерството на труда и социалната
политика (МТСП) са констатирани крупни закононарушния, с корупционна конотация, ощетили бюджета и
европейски... 

На свое заседание на Надзорният съвет на Националния осигурителен институт (НОИ) утвърди проекта на Закон
за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2023 г. Предстои съгласуването на проектозакона в
Националния съвет за тристранно сътрудничество, приемането му от Министерския съвет и окончателното му
гласуване в Народното събрание, съобщават от пресцентъра на НОИ.На същото заседание Надзор... 

Schneider Electric, Siemens и GE Vernova бяха обявени за водещи глобални доставчици на технологични решения
за микромрежи от авторитетната агенция за пазарни проучвания в сферата на енергийната трансформация
Guidehouse Insights. 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

България преговоря с Европейската комисия и Европейската централна банка за въвеждането на еврото като
паралелна валута у нас. Това съобщи финансовият министър Асен Василев, цитиран от БНТ. Какво означава това?
Че докато влезем в еврозоната ще можем да избираме, например, дали да получаваме заплатите в евро или в
левове. Както и физическите лица ще могат да избират една от двете валути дали да изв... 

Заглавие: Завършихме. А сега накъде?
Дата: 29.06.2023 12:55
Медия: Марица

Заглавие: АДФИ, ГДБОП И ДАНС: ПО СЛЕДИТЕ НА БИВОЛЪ И КОРУПЦИОННО УСВОЕНИТЕ ЕВРОПАРИ В
СОЦИАЛНОТО МИНИСТЕРСТВО
Дата: 29.06.2023 13:11
Медия: Под лупа

Заглавие: Министър Шалапатова е избрана за председател на Надзорния съвет на НОИ
Дата: 29.06.2023 12:27
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Престижна класация обяви Schneider Electric, Siemens и GE Vernova за водещи глобални интегратори
на микромрежи
Дата: 29.06.2023 13:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Асен Василев: Преговаряме с ЕК и ЕЦБ за въвеждане на еврото като паралелна валута
Дата: 29.06.2023 03:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: Димитър Николов: Бургас има ключова роля за завръщане на инвестициите
Дата: 29.06.2023 11:33

https://www.marica.bg/plovdiv/obrazovanie/zavarshihme-a-sega-nakade
http://burgas-podlupa.com/%D0%B0%D0%B4%D1%84%D0%B8-%D0%B3%D0%B4%D0%B1%D0%BE%D0%BF-%D0%B8-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%8A-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BF%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE-%D1%83%D1%81%D0%B2%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ministur-Shalapatova-e-izbrana-za-predsedatel-na-Nadzorniya-suvet-na-NOI-1733600
https://industryinfo.bg/article/31571-prestijna-klasaciia-obiavi-schneider-electric-siemens-i-ge-vernova-za-vodeshti-globalni-integratori-na-mikromreji
https://www.informiran.net/%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F%D0%BC%D0%B5-%D1%81-%D0%B5%D0%BA-%D0%B8-%D0%B5%D1%86%D0%B1-%D0%B7%D0%B0/
https://darik.bg/dimitar-nikolov-burgas-ima-kluchova-rola-za-zavrastane-na-investiciite


Областният център е домакин на икономическия форум "Диверсификация и завръщане на производствата в
ЕСБургас е домакин на икономическия форум "Диверсификация и завръщане на производствата в ЕС". Той се
провежда в Конгресния център. Организатори са Германо - българската индустриално - търговска камара и
Община Бургас. "Гарантирам подкрепа на всеки германски инвеститор, който избере Бургас!", каза км... 

Вътрешната заплаха за страната ни е много по-голяма от външната. Това коментира в аудиокаста на "Фокус" "Това
е България" бившият посланик на България в Москва Илиян Василев.По думите му решението е изчистване на
службите, радикално изчистване на службите. "Но то започва от политическото осъзнаване на отговорността от
политиците, защото няма как докато "Възраждане" ескалира езика на омразата и зап... 

Вътрешната заплаха за страната ни е много по-голяма от външната. Това коментира в аудиокаста на "Фокус" "Това
е България" бившият посланик на България в Москва Илиян Василев.По думите му решението е изчистване на
службите, радикално изчистване на службите. "Но то започва от политическото осъзнаване на отговорността от
политиците, защото няма как докато "Възраждане" ескалира езика на омразата и зап... 

Свободата на словото е много повече свобода на слушащите, отколкото на говорещите. Трябва да имаш
възможността да изразиш своето мнение, но медиите реализират правото на информация за аудиторията, а това
е право ти сам да можеш да направиш своя информиран избор. Именно този избор е свободата на словото. Това
каза в студиото на Euronews Bulgaria медийният експерт и бивш председател на СЕМ доц. Геор... 

На стола на знанието ще седнат Филип Буков, Михаела Филева и семейният тандем Албена Павлова и Емил
МарковСпециалният благотворителен сезон на "Стани богат" – "Въпрос на бъдеще" продължава с пълна сила и с
поредна достойна кауза. Тази неделя (2 юли) от 20:00 ч. по bTV три нови тандема ще се впуснат из лабиринтите на
знанието в подкрепа на инициативата Операция "Плюшено мече", която е посветена на ... 

Специалният благотворителен сезон на "Стани богат" – "Въпрос на бъдеще" продължава с пълна сила и с поредна
достойна кауза. Тази неделя (2 юли) от 20:00 ч. по bTV три нови тандема ще се впуснат из лабиринтите на знанието
в подкрепа на инициативата Операция "Плюшено мече", която е посветена на сбъдването на детските мечти. Вече
шеста година сдружението ръководи целогодишната менторска програма "Скр... 

Медия: Дарик

Заглавие: Илиян Василев: Трусове в Русия и краят на Путин ще се почувстват и у нас
Дата: 29.06.2023 10:41
Медия: Варна 24

Заглавие: Илиян Василев: Трусовете в Русия и краят на Путин ще се почувстват и у нас
Дата: 29.06.2023 10:09
Медия: Фокус

Заглавие: Георги Лозанов: Простият човек е много беззащитен, превръща се в пушечно месо на всякакви
пропаганди
Дата: 29.06.2023 09:04
Медия: Елхово.news

Заглавие: Мария Силвестър е първата жена водещ на "Стани богат"
Дата: 29.06.2023 12:08
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Мария Силвестър – първата жена водещ на "Стани богат" в цяла Източна Европа
Дата: 29.06.2023 11:54
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Княгиня Калина пред испанското списание "Mujer hoy": България винаги изненадва
Дата: 29.06.2023 11:52
Медия: Класа

https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Iliyan-Vasilev-Trusove-v-Rusiya-i-krayat-na-Putin-shte-se-pochuvstvat-i-u-nas-1733283
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Iliyan-Vasilev-Trusovete-v-Rusiya-i-krayat-na-Putin-shte-se-pochuvstvat-i-u-nas-1733280
https://elhovo.news/?p=202083
https://lupa.bg/news/mariya-silvestar-e-parvata-zhena-vodesht-na-bdquostani-bogatldquo_243337news.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/interesno/Mariya-Silvestur-purvata-zhena-vodesht-na-Stani-bogat-v-cyala-Iztochna-Evropa-1733506
http://www.classa.bg/%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0/item/481948-%D0%BA%D0%BD%D1%8F%D0%B3%D0%B8%D0%BD%D1%8F-%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B8%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-mujer-hoy-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%B0


Тази седмица заминавам за ЮНЕСКО в Париж, за да представя двореца-музей Врана, разкрива тя пред
испанската медия Княгиня Калина даде обширно интервю за испанското списание "Mujer hoy" (Жената днес) за
живота й с изследователя Китин Муньос, плановете им за пътуване до Антарктида и нейния баща цар Симеон II.
Наскоро Княгиня Калина стана член на престижния нюйоркски " Клуб на изследователите ", a осв... 

/КРОСС/ "Доверието в съдебната система в България за съжаление системно не е високо. Причините за това са
много и различни. Но включването на медиацията в целия процес е възможност гражданите да видят човешкото
лице на правосъдието. Да видят, че цялата система е ориентирана към тях и работи за тях." Това посочи
министърът на правосъдието Атанас Славов в изказването си пред участниците в Международ... 

Обещаващ млад предприемач и експерт по киберсигурност привлича вниманието на Кремъл. Той обаче открито
говори за връзките между руските служби и световноизвестни киберпрестъпници. Следват арест и тежки
обвинения. Въпреки че е задържан, той продължава да прави разкрития. Кой е Иля Сачков? Когато
съоснователят на изгряващата руска компания Group-IB Иля Сачков започва публично да говори за киберпрест... 

На 3 юли 2023 г. (понеделник), от 10.00 часа, в пресцентъра на Висшия съдебен съвет ще се състои заключително
събитие за оповестяване на изпълнените дейности и постигнатите резултати по проект: "Създаване на модел за
оптимизация на съдебната карта на българските съдилища и прокуратури и разработване на Единна
информационна система на съдилищата", изпълнен от ВСС по Оперативна програма "Добро управ... 

Денков изтъква, че Австрия и Нидерландия са двете основни страни, които са скептични по отношение на
влизането на България в Шенген, и заяви, че днес ще проведе срещи с министър-председателя на Нидерландия
Марк Рюте и канцлера на Австрия Карл Нехамер, за да отговори на техните опасения. Те до голяма степен са
съсредоточени върху миграцията, особено по известната с проблематичността си турско-бълга... 

Мъж, извършил измама на стойност близо 400 000 лева, е установен и задържан в резултат на продължително
разследване, проведено от служители на СДВР, под наблюдението на Софийска районна прокуратура.
Оперативните действия стартирали, след като потърпевшият – млад мъж от Ловеч, потърсил помощ в полицията.
През 2019 г. с него се свързал познат от софийското село Долни Богров, който го убедил, че срещ... 

Заглавие: Министър Славов: Медиацията е възможност гражданите да видят човешкото лице на правосъдието
Дата: 29.06.2023 12:48
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Отмъщението на Сачков. Как бяха осветени връзките между киберпрестъпността и службите в Русия
Дата: 29.06.2023 09:52
Медия: Класа

Заглавие: ВСС: Покана за пресконференция
Дата: 29.06.2023 09:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Акад. Денков пред "Политико": Каним нидерландските и австрийските митнически служби да
наблюдават ГКПП "Капитан Андреево"
Дата: 29.06.2023 13:04
Медия: Frog news

Заглавие: Измама за близо 400 000 лева: Ловчалия стана жертва на ловък комбинатор
Дата: 29.06.2023 12:50
Медия: Нюз Глас Ловеч

Заглавие: Германия има търговски дефицит с България и това е изключителен успех за нас, каза д-р Митко
Василев от ГБИТК
Дата: 29.06.2023 12:24
Медия: Утро Русе

https://www.cross.bg/mediatziya-slavov-pravosudieto-1723152.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/481914-%D0%BE%D1%82%D0%BC%D1%8A%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D1%87%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B1%D1%8F%D1%85%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%BA%D0%B8%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/482343-vss-pokana-za-preskonferentsiya
https://www.frognews.bg/novini/akad-denkov-pred-politiko-kanim-niderlandskite-avstriiskite-mitnicheski-slujbi-nabliudavat-gkpp-kapitan-andreevo.html
https://www.newsglas.com/kriminalisti-arestuvakha-tarikat-izvrshil-izmama-za-blizo-400-000-leva1
https://utroruse.com/article/959704/


Колкото и парадоксално да звучи, към днешна дата Германия има търговски дефицит с България. Тя има такъв с
общо 65 страни по света, но включването на страната ни в това число е успех за нашата икономика. Това обяви в
Бургас д-р Митко Василев, главен управител на Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК). По
думите му за Германия страната ни изнася основно метали, текстилни изделия,... 
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